Course Outline for Intermediate English
Prof. Christopher Chui, PhD
Course Title: Intermediate English.

Course Content: This course will study writing techniques, effective reading, grammar style, and vocabulary.

Course Objectives: At the end of the course, students will improve their ability to write English, to read effectively, to write in style, and to increase in the mastery of vocabulary.

Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in one reflections paper in lieu of final exam.

Pre-Requisite: The student must have a beginners' course on English. The course will be conducted in English and Mandarin. 

Textbook(s): Reference and Practice for Intermediate Students of English. Cambridge University Press. Or equivalent.
Week 1: 15-minute writing. 60-minutes on tenses. 35-minutes on reading and vocabulary.
Week 2: 15-minute writing. 60-minutes on modal verbs. 35-minutes on reading and vocabulary.
Week 3: 15-minute writing. 60-minutes on conditionals. 35-minutes on reading and vocabulary.

Week 4: 15-minute writing. 60-minutes on active and passive voices. 35-minutes on reading and vocabulary.

Week 5:  15-minute writing. 60-minutes on reported speech. 35-minutes on reading and vocabulary.

Week 6:  15-minute writing. 60-minutes on questions. 35-minutes on reading and vocabulary.

Week 7:  15-minute writing. 60-minutes on -ing and infinitive. 35-minutes on reading and vocabulary.

Week 8: 15-minute writing. 60-minutes on articles. 35-minutes on reading and vocabulary.

Week 9: 15-minute writing. 60-minutes on relative clauses. 35-minutes on reading and vocabulary. 

Week 10: 15-minute writing. 60-minutes on adjectives and adverbs. 35-minutes on reading and vocabulary.

No final examination will be required. Turn in all assignments and one 3-page term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 10 points. All assignment reports must be written in English.  Each assignment must be at least one page in length. Assignments are due in the same day. The term paper will provide what you have learned in the course. It will be at least 3 pages in length. It is worth 50 points. The complete score will be 150 points. 
YOU MUST ATTEND CLASSES TO TAKE NOTES.

中级英语课程纲要
崔教授
课程名称：中级英语。

课程内容：本课程将学习写作技巧，有效的阅读，语法风格和词汇。

课程目标：在课程结束后，学生将提高他们有风格写英文能力，有效的阅读，增加词汇量的能力。

标准经过：学生必须交出所有的作业，写一篇反思文章
kəm

Translate from: English
来代替期末考试。

先决条件：学生必须有一个初学者课程英语。本课程将以英语和普通话进行。
	
教材："参考实践中级学习英语的学生"。剑桥大学出版社。或同等的书本。
	



第1周：15分钟的写作。时态上60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第2周：15分钟的写作。在情态动词60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第3周：15分钟的写作。对条件句60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第四周：15分钟的写作。在主动和被动语态60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第五周：15分钟的写作。在演讲报告60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第6周：15分钟的写作。对问题60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第7周：15分钟的写作。在-ing和不定式60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第8周：15分钟的写作。关于第60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第9周：15分钟的写作。对关系从句60分钟。在阅读和词汇35分钟。

第10周：15分钟的写作。对形容词和副词60分钟。在阅读和词汇35分钟。

没有期末考试。必须交出所有的作业，写一篇3页的反思文章。每个作业值10分。所有作业必须用英文写。每个作业的长度必须至少一页。作业是同一天交出。本学期反思文章提供你所学到的课程。这将是至少3页的长度。这反思文章是值得50分。完整的得分将是150分。

你必须上课记笔记。


